
PREVENTING AND COMBATING GENDER-BASED
VIOLENCE AGAINST WOMEN AND GIRLS ON THE MOVE

WEDNESDAY 25 JUNE 2025, FROM 1 PM TO 2 PM
ROOM 7, PALAIS DE L’EUROPE, STRASBOURG

Event organised by the Council of Europe Parliamentary Assembly (PACE) Network Women Free
from Violence, with the contribution of the Committee on Migration, Refugees and Displaced
Persons. Moderated by Ms Etilda Gjonaj, PACE General Rapporteur on violence against women.
Refreshments provided.

SPEAKERS

EN

PERSONAL TESTIMONY

Ms Régine Komokoli, former migrant, survivor of gender-based violence, activist,
Departmental Councillor for Ille-et-Vilaine

Ms Kate Osamor, First Vice-Chair of the Committee on Migration, Refugees and Displaced
Persons

Ms Cécile Gréboval, Senior Gender Equality Advisor, Gender Equality Division, Council of
Europe

Ms Kaye Vassallo, Project Officer, Operational Information Analysis, European Union Agency
for Asylum

FIRST DISCUSSANT

Mr Denis Begic, member of the Committee on Migration, Refugees and Displaced Persons 



LA PRÉVENTION ET LA LUTTE CONTRE LA VIOLENCE
FONDÉE SUR LE GENRE À L’ÉGARD DES FEMMES ET DES

FILLES EN MIGRATION 

MERCREDI 25 JUIN 2025, DE 13H À 14H
SALLE 7, PALAIS DE L’EUROPE, STRASBOURG

Évènement organisé par le Réseau pour le droit des femmes de vivre sans violence de
l'Assemblée parlementaire du Conseil de l'Europe (APCE), avec la contribution de la Commission
des migrations, des réfugiés et des personnes déplacées. Modéré par Mme Etilda Gjonaj,
Rapporteure Générale sur la violence à l’égard des femmes de l’APCE. Collations offertes.

INTERVENANTES

FR

GRAND TÉMOIGNAGE

Mme Régine Komokoli, ancienne migrante, survivante des violences fondées sur le genre,
militante, élue départementale pour Ille-et-Vilaine

Mme Kate Osamor, première Vice-Présidente de la Commission des migrations, des réfugiés et
des personnes déplacées 

Mme Cécile Gréboval, conseillère principale en matière d'égalité de genre, Division de l’égalité
de genre, Conseil de l’Europe 

Mme Kaye Vassallo, chargée de projet, Analyse de l'information opérationnelle, Agence de
l'Union européenne pour l'asile

PREMIER DISCUTANT

M. Denis Begic, membre de la Commission des migrations, des réfugiés et des personnes
déplacées 


